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 Grundejerforeningen Holbergsvej 1A – 5B (inkl.) 
 

Ordinær generalforsamling den 29. april 2012 
 
 
 
 
 
 

Mødested: Fællesarealet 

Mødedato: Søndag den 29. april 2012 

Mødetidspunkt: Kl. 9.00 – 10.00 

Bemærkninger: Generalforsamlingen var med efterfølgende fælles arbejdsdag 

Tilstede: Finn (1C), Istvan (1D), Martin (5A), John (5B), Lotte og Peter 
(3A), Vibeke og Benny (3B), Lis (3D) 

Fraværende: 1A, 1B og 3C 

Referent: Vibeke (3B)  

Næste møde: Ultimo april 2013, inden fælles arbejdsdagen 

Bestyrelsen: Formand: Vibeke Juulsgaard Mikkelsen (3B) 

Kasser: John Jensen (5B) 

Medlem: Martin Hasenschwandtner (5A) 

Suppleant: Camilla Jo (1B) 

Revisor: Bodil Hjerrild – 5B 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pkt. 1. ad dagsorden – Valg af dirigent 
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Mødet startede med valg af dirigent. Martin (5A) blev valgt, og mødeindkaldelsen blev 
godkendt. 
 
 
Pkt. 2. ad dagsorden – Formandens beretning 
 
Vibeke (3B) afgav en kort beretning om året 2011/2012. Beretningen blev godkendt. 
 
Venligst vær opmærksom på at affald og cigaretskoder kommer i respektive skraldespande, så 
vores område forbliver pænt og ordentligt – ingen rydder op efter os, andre end os selv ☺ 
 
 
Pkt. 3. ad dagsorden – Fremlægning af Årsregnskab 
 
Årsregnskabet blev fremlagt af John (5B). Regnskabet blev godkendt. 
 
 
Pkt. 4 a. ad dagsorden – "Knallert kørsel forbudt" på området? 
 
Vibeke (3B) har haft kontakt til Post Danmark vedr. deres postbude, og deres kørsel på 
området, både på stisystemet, og på græsarealet. 
Der er blevet henstillet til, at budene fremover KUN kører på stiområdet, og i et ROLIGT 
tempo.  
Oplever I andet, må I endelig give besked til Vibeke. 
 
 
Pkt. 4 b. ad dagsorden – Lys på fællesarealet – evt. tilbud fra elektriker. 
 
P.t. er der ikke råd til udskiftning af lyset. Vi regner med at der er flere penge i kassen sidst på 
året, så vi evt. kan få udskiftet de gamle lamper. 
John (5B) sørger for at de dårlige pærer bliver skiftet, og at lampen på hjørnet bliver aktiveret 
igen, så vi får et bedre lys på området, indtil vi evt. kan skifte lamperne. 
 
 
Pkt. 4 c. ad dagsorden – Sommerfest 2012. 
 
Sidste års sommerfest var en kæmpe succes, som vi gerne gentager i år.  
Det blev besluttet at vi holder dette års fest den 23. juni. Denne gang er det Sankt Hansaften, 
men vi dropper bålet, nøjes med et bålfad ☺ 
 
Vi holder festen på fællesarealet som de tidligere år, med noget godt til grillen, salater, diverse 
tilbehør, drikkevarer  m.v. 
 
Har du lyst til at være med til at lave lidt mad, kan du sende en mail til Vibeke 
(VIMI@rudersdal.dk). Husk at gemme alle bonner, så bliver din udgift refunderet hos John. 
Når vi nærmer os datoen, sender vi en mail ud, hvor I venligst bedes tilbagemelde hvor mange 
I deltager - dette af hensyn til maden. 
 
  
Pkt. 4 d. ad dagsorden – Afstemning om opgradering af Stofa antennenettet. 
 
Det blev vedtaget at vi bliver opgraderet, så vi bliver 10 selvstændige forbindelser til Stofa, og 
fremover modtager individuelle regninger m.m. 
 
 
 
Pkt. 4 e. ad dagsorden – Fællesarbejdsdage. 
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Det blev besluttet at indføre en ekstra arbejdsdag i juli, så området ikke gror helt til inden 
arbejdsdagen i september. 
Vi er opmærksomme på at det er midt i ferie perioden. 
 
 
Pkt. 4 f. ad dagsorden – Klipning af hæk. 
 
Vi venter med at klippe flere hække så meget ned, indtil den første er kommet lidt op. 
 
 
Pkt. 5 a. og b. ad dagsorden – Projekter på arbejdsdagen. 
 
Vi venter med at skifte fliser til arbejdsdagen i september. 
Bestyrelsen bestiller fliser, sand m.m. 
 
 
Pkt. 6 a. ad dagsorden – Valg af formand 
 
Formanden modtog genvalg. Genvalg vedtaget. 
 
 
Pkt. 6 b. ad dagsorden – Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 
Bestyrelsesmedlemmer og suppleant modtog alle genvalg. Genvalg vedtaget. 
 
 
Pkt. 7. ad dagsorden – Valg af revisor 
 
Revisoren modtog genvalg. Genvalg vedtaget. 
 
 
Pkt. 8. ad dagsorden – Fastsættelse af årskontigent og eventuelle andre ydelser 
 
Det blev besluttet at vi forsætter som hidtil, og betaler fuld kontingent året ud, også selv om vi 
hver især får individuelle regninger fra Stofa. På den måde vil vi få lidt flere penge i kassen, 
som kan betale nyt lys på området. 
 
 
Pkt. 9. ad dagsorden – Eventuelt 
 
Intet under emnet Eventuelt. 
 
 
Dirigenten afsluttede mødet kl. 10.00, med tak for god ro og orden. 
 
 
 
 
 
Alle ønskes en dejlig sommer  


